
Ruud van den Eshof 

Toen AVT net was opgericht (1984) ben ik enkele 

jaren lid geweest, zeer enthousiast m’n eerste 

halve marathon gelopen en kort daarna gestopt 

omdat ik het hardlopen inruilde voor andere 

sporten o.a. tennis, jiu jitsu, badminton, squash. In 

2001 toch weer schoorvoetend lid geworden van 

AVT omdat ik in de andere sporten toch ook geen 

Olympisch kampioen werd. Inmiddels is het 

clubhuis m’n tweede huis geworden.  

Sinds tien jaar ben ik trainer en vanaf 2014 ben ik 

lid van de trainerscommissie ( officieel genaamd 

‘commissie hardlopen volwassenen’). Zowel  deze commissie als het bestuur had de wens om iemand 

vanuit de commissie plaats te laten nemen in het bestuur want dan zijn de lijnen kort. En hier ben ik 

dan.  

Vanuit de commissie kan ik de belangen van de hardlopers behartigen en zorgen dat die passen in 

het beleid van AVT. Ik houd niet van vastgeroeste regels en zienswijzen maar vind het een uitdaging 

om mee te denken aan de toekomst van AVT en de daarbij behorende veranderingen.  

Ik ben eerst in de gelegenheid geweest om een half jaar mee te draaien in het bestuur (past het 

wederzijds?). Wat mij betreft past het en Ik heb geen stille hints vanuit het bestuur gekregen om 

toch maar wat anders te gaan doen. Ik vind het huidig bestuur stevig, professioneel en visionair en 

maak er graag deel van uit. Wat mij betreft: rechtop lopen, let op de houding en geniet ervan!  

  

  


